
 
Geachte raadsleden, 

In januari 2022 zijn we gestart met een pilot Volwassenenfonds Sport & Cultuur. Dit fonds maakt 
sport en cultuur mogelijk voor mensen die leven rond het bestaansminimum. Als gemeente 
Groningen willen we met het volwassenenfonds barrières weghalen bij inwoners die niet de 
financiële mogelijkheden hebben om mee te doen en een bijdrage leveren om deze mensen uit hun 

isolement te halen. De pilot was een groot succes. Het college heeft dan ook in haar coalitieakkoord 
van juni 2022 jaarlijks (2023 t/m 2026) een bedrag van € 300.000,-- gereserveerd voor het 
continueren van het Volwassenenfonds Sport & Cultuur. Voor sport is het budget jaarlijks € 225.000, -

-. In 2022 is er daarnaast een extra budget van € 35.000,-- beschikbaar gesteld vanuit de afschaffing 
van de collectieve gemeentelijke ziektekostenverzekering. Voor 2023 was er dus voor sport een 

budget van in totaal € 260.000,-- beschikbaar. 

Ook dit jaar voorziet het volwassenenfonds nog steeds in een grote behoefte. Met name voor het 

onderdeel sport zijn er al veel aanvragen gedaan, waardoor het einde van het beschikbare budget in 
september al in zicht kwam. Vanwege dit succes en de enorme vraag hebben we gezocht naar extra 
middelen binnen onze sportbegroting om ook voor de laatste maanden van dit jaar tegemoet te 

kunnen komen aan alle aanvragen. Daarmee komt het totaal ingezette budget voor sport voor 2023 
uit op € 287.500,--. We hebben door deze extra middelen ruimte om dit jaar nog 60 extra aanvragen 

toe te kennen, waarbij we voorrang geven aan herhaalaanvragen en nieuwe aanvragen verwijzen 

naar het nieuwe jaar.  

We zien ook dat er dit jaar fors meer aanvragen zijn ingediend voor cultuuractiviteiten. Deze kunnen 
we vanuit het beschikbare budget 2023 nog in behandeling nemen. Het grootste aantal aanvragen 
binnen het deel sport zijn fitness en zwemmen. Voor cultuur wordt er vooral aangevraagd voor 

muzieklessen en schilderen/tekenen. Het is zeer positief dat onze inwoners het fonds weten te 

vinden en er zoveel gebruik van wordt gemaakt. 

Met vriendelijke groet, 
 

Inge Jongman  
Wethouder 
 

 
 

 


